
                                           
 

 

 

 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 21 D’OCTUBRE DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Antonio Martínez 
Sr. Jordi Ferrer 
Sr. Salvador Gómez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Altres 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:07 h l’alcalde explicant la situació viscuda aquest any amb 
la pandèmia. Tot el que no es va poder fer segons els calendaris habituals, ha estat 
impossible remuntar les feines pendents i posar-se al dia amb la parada del mes de 
març i abril. 
 
Seguidament agafa el torn de paraula el regidor, seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): Es continua treballant en la solució si finalment no entra en 
pressupost 2021 fer nova l’avinguda Pompeu Fabra.  
Els veïns exposen la possible solució que ells consideren que pot solucionar la 
problemàtica si no es pot fer el carrer aquest 2021, proposta que es farà arribar a 
Serveis Tècnics per a què l’estudiïn: fer un dipòsit més gran al cantó de l’existent amb 
un tub connectat entre els dos dipòsits perquè quan el primer sigui ple derivi l’aigua al 
segon i no reculi cap a les vivendes i també augmentar el sobreeixidor existent perquè 
no és suficient. Es mantindrà informats als membres abans d’aplicar qualsevol solució. 
 
Paviment dels passadissos de les dues places enjardinades: s’han fet els paviments 
de la plaça Joan Planes i Salabert, de la mateixa manera que l’any passat es van fer 
els de la plaça Teresa Burcet. Queda pendent les del carrer Josep Bonay i Vidal que 
es mirarà si es pot fer amb els sobrants de l’any passat o bé l’any que ve. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
Local Social – separació tèrmic de la sala del cantó: S’anirà un dia amb el president de 
l’associació i amb la responsable de Serveis i el lampista per mirar-ho. 
 
Escala de travesses d’accés al parc infantil: inversió prevista abans de febrer de 2021. 
 
Reparació de voreres i asfalt aixecat per les arrels: Les voreres demanades ja estan 
arreglades (Cantallops, Esclanyà, Manufactures...) i l’asfalt s’arreglarà en breu, amb la 
pandèmia és una de les reparacions que ha quedat pendent. 
 
Plaça Teresa Burcet: Les llums ja funcionen correctament. Queda pendent arreglar els 
trams d’arbustiva malmenats i col·locar una paperera. Els embornals es van netejar 
tots. 
 
Plaça del Poble: Es va plantar l’arbre, queda pendent acabar el terra seguint el 
material existent. 
 
Banc trencat: Ja es va reparar. 
 
Arbres pendents de plantar en els escocells buits del voltant de l’escola Piverd: Es 
plantaran entre febrer i març, són buits desde que es va fer el carrer. 
 
Arbustiva malmesa a diferents punts del barri: Hi ha zones on l’arbustiva s’ha fet 
malbé, com al parc de la plaça Joan Planes i Salabert, que en època de plantar, febrer 
– març, s’anirà substituint. Val a dir que la mainada la trepitja i arrenca el reg, per això 
no acaba d’agafar bé. 
 
3) Mobilitat 
 
Balisa cantonada Sant Isidre amb Cantallops: Es farà la setmana vinent, a més de la 
pilona s’ampliarà la línia groga perquè aparquen molt a la cantonada i costa molt 
accedir al carrer. Amb l’adequació de les escoles en termes de seguretat i les 
urgències d’estiu no s’ha pogut fer abans. 
 
Pacificació avinguda Pompeu Fabra: En pressupost 2021 està comptat posar un 
semàfor a demanda, amb radar, ja s’ha trobar la millor fòrmula per solucionar la 
problemàtica. El semàfor costa uns 20.000€, per això hem d’esperar al pressupost 
2021. Al tenir radar, es posarà en vermell no només quan s’accioni el polsador sinó 
també quan el radar detecti un excés de velocitat. 
 
Carrer Sant Isidre: Ja es va executar la zona 30 i es va fer el trencament de trajectòria. 
 
Pas de vianants a la Plaça Joan Planes: Pendent de repintar-lo (del mural fins a la 
plaça). 
 
Adequació entorn centres escolars degut al Covid19: En el cas de l’escola Piverd, 
s’està treballant en la pacificació dels accessos a causa de la pandèmia. Hi ha hagut 
reunions amb l’escola, ens hem compromès a fer unes petites actuacions a la vorera 
també. S’hi està treballant encara. 
 



                                           
 

 

 

4) Altres: 
 
Instància sol·licitant mobiliari i equipament informàtic de l’escorxador: Encara no s’ha 
respost la instància. Amb la pandèmia hi ha hagut altres prioritats. Mirarem de que 
passi per Ple abans d’acabar l’any perquè per poder fer cessió es demana informe 
tècnic a les àrees implicades i s’ha de treure d’inventari municipal, acord que només 
pot prendre el Ple. 
 
Veïns de les cases de davant el terreny on hi ha les porteries: Els veïns van demanar 
reunió amb el regidor, tot i que aquestes cases pertanyen al municipi veí de Begur, per 
sol·licitar la retirada de les porteries perquè els hi genera pols a les vivendes. No 
procedeix atendre la demanda, donat que és un acord al que es va arribar amb 
l’associació en el seu moment. Estan en perfecte estat i se’n fa un bon ús. 
Fent una revisió d’elles precisament, aquesta setmana, s’ha detectat que hi ha un tram 
de ferro que falta i s’ha demanat que es repari. 
 
 
5)Noves aportacions 

 
L’associació de veïns fa les següents peticions: 
 

- Els membres pregunten si poden donar de baixa l’assegurança de 
responsabilitat civil aquest 2020 donat que a causa de la pandèmia no s’ha 
pogut realitzar cap activitat. Se’ls explica que per l’ajuntament no hi ha 
problema, donat que només s’exigeix en el cas que sol·licitin subvenció per 
realitzar activitats i aquest any no ha estat el cas. 

- Al carrer Manel Massoni Esparragó hi ha mala visibilitat per accedir a 
l’avinguda Pompeu Fabra perquè hi ha cotxes aparcats en aquest tram 
d’avinguda. Seria necessari un mirall. 

- Hi ha branques dels arbres de la plaça Teresa Burcet que estan malament. 
- Tot el trànsit del Terme ve a l’avinguda Pompeu Fabra. Reiteren la petició que 

havien fet fa temps de que es pugui accedir al carrer del terme, traient el 
triangle (glorieta) d’obra que impedeix accedir-hi des del Manufactures del 
Suro. Es demanarà a mobilitat que ho torni a estudiar. 

- Els membres es queixen de que els contenidors de davant dels pisos 
assistencials a l’avinguda Pompeu Fabra estan sempre desbordats, perquè els 
veïns de Begur, que tenen recollida porta a porta, s’aturen allà a llençar les 
escombraries. S’hauria de buscar nova ubicació per a què això no passi. 

- El president de l’associació demana que es revisi el teulat de l’escorxador, a 
dins hi ha humitats i s’està malmenant el mobiliari que ens han sol·licitat. 

 
A les 22.05h finalitza la sessió ordinària de l’associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


